

14th November 2017



**To Parents of Students
in Secondary School**

As part of their Enterprise project requirements, Year 12 students have planned an *Enterprise Market* event where they will sell various foods, small gifts and accessories. They will also host a stall selling products, with a National Day theme.

The *Enterprise Market* will take place on Wednesday, 15th November 2017 during lunchtime. All students are invited to participate in the event and your daughter may bring approximately Dhs. 50 to school on this day to purchase from the stalls.

Any income raised by this event will be used to fund future Enterprise projects.

We hope your daughter will enjoy this event and we thank you for your ongoing support for Latifa School.

Yours sincerely,
Ms DEBRA FORSYTH
Headteacher
Ent/1.

14th November 2017



**To Parents of Students
in Secondary School**

As part of their Enterprise project requirements, Year 12 students have planned an *Enterprise Market* event where they will sell various foods, small gifts and accessories. They will also host a stall selling products, with a National Day theme.

The *Enterprise Market* will take place on Wednesday, 15th November 2017 during lunchtime. All students are invited to participate in the event and your daughter may bring approximately Dhs. 50 to school on this day to purchase from the stalls.

Any income raised by this event will be used to fund future Enterprise projects.

We hope your daughter will enjoy this event and we thank you for your ongoing support for Latifa School.

Yours sincerely,
Ms DEBRA FORSYTH
Headteacher
Ent/1.

14th November 2017



**To Parents of Students
in Secondary School**

As part of their Enterprise project requirements, Year 12 students have planned an *Enterprise Market* event where they will sell various foods, small gifts and accessories. They will also host a stall selling products, with a National Day theme.

The *Enterprise Market* will take place on Wednesday, 15th November 2017 during lunchtime. All students are invited to participate in the event and your daughter may bring approximately Dhs. 50 to school on this day to purchase from the stalls.

Any income raised by this event will be used to fund future Enterprise projects.

We hope your daughter will enjoy this event and we thank you for your ongoing support for Latifa School.

Yours sincerely,
Ms DEBRA FORSYTH
Headteacher
Ent/1.

14 نوفمبر 2017

سوق إدارة المشاريع



حضرة أولياء أمور طالبات المرحلة الثانوية الكرام

كجزء من متطلبات إدارة المشاريع، قامت طالبات السنة 12 بالتخطيط لحدث "سوق إدارة المشاريع" حيث سيتم بيع مأكولات متنوعة وهدايا صغيرة وإكسسوارات. كما سيقمن كشكاً لبيع منتجات تحت شعار اليوم الوطني.

يقام سوق إدارة المشاريع يوم الأربعاء الموافق 15 نوفمبر 2017 خلال فترة الغداء وسندعو جميع الطالبات للمشاركة في هذا الحدث ويمكن لابنتكم إحضار ما يقارب 50 درهماً في هذا اليوم لتتمكن من الشراء من الأكشاك. كما سيتم استخدام عائدات هذا الحدث لتمويل المشاريع المستقبلية لمادة إدارة المشاريع.

آملين أن تستمع ابنتكم في هذا الحدث ونشكر دعمكم المستمر لمدرسة لطيفة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
الآنسة ديبيرا فورسايت
مديرة المدرسة

14 نوفمبر 2017

سوق إدارة المشاريع



حضرة أولياء أمور طالبات المرحلة الثانوية الكرام

كجزء من متطلبات إدارة المشاريع، قامت طالبات السنة 12 بالتخطيط لحدث "سوق إدارة المشاريع" حيث سيتم بيع مأكولات متنوعة وهدايا صغيرة وإكسسوارات. كما سيقمن كشكاً لبيع منتجات تحت شعار اليوم الوطني.

يقام سوق إدارة المشاريع يوم الأربعاء الموافق 15 نوفمبر 2017 خلال فترة الغداء وسندعو جميع الطالبات للمشاركة في هذا الحدث ويمكن لابنتكم إحضار ما يقارب 50 درهماً في هذا اليوم لتتمكن من الشراء من الأكشاك. كما سيتم استخدام عائدات هذا الحدث لتمويل المشاريع المستقبلية لمادة إدارة المشاريع.

آملين أن تستمع ابنتكم في هذا الحدث ونشكر دعمكم المستمر لمدرسة لطيفة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
الآنسة ديبيرا فورسايت
مديرة المدرسة

14 نوفمبر 2017

سوق إدارة المشاريع



حضرة أولياء أمور طالبات المرحلة الثانوية الكرام

كجزء من متطلبات إدارة المشاريع، قامت طالبات السنة 12 بالتخطيط لحدث "سوق إدارة المشاريع" حيث سيتم بيع مأكولات متنوعة وهدايا صغيرة وإكسسوارات. كما سيقمن كشكاً لبيع منتجات تحت شعار اليوم الوطني.

يقام سوق إدارة المشاريع يوم الأربعاء الموافق 15 نوفمبر 2017 خلال فترة الغداء وسندعو جميع الطالبات للمشاركة في هذا الحدث ويمكن لابنتكم إحضار ما يقارب 50 درهماً في هذا اليوم لتتمكن من الشراء من الأكشاك. كما سيتم استخدام عائدات هذا الحدث لتمويل المشاريع المستقبلية لمادة إدارة المشاريع.

آملين أن تستمع ابنتكم في هذا الحدث ونشكر دعمكم المستمر لمدرسة لطيفة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
الآنسة ديبيرا فورسايت
مديرة المدرسة